

GEOVEKST – FORUM

Til Erik Perstuen, Lena Johansen, Espen Sveen, Ingar Skogli,
Hildegunn Norheim, Tove Vaaje-Kolstad, Svein Arne Rakstang,
Åshild Utvik, Geir Bjørnsen, Eli Katrina Øydvin, Bjørn Lytskjold,
Håvard Moe, Jon Haugland, Reidar Sætveit, Håkon Løvli,
Elisabeth Bergstrøm, Ole Grammeltvedt, Eva Merete Høksaas,
Elisabeth Vollmo Bjørhusdal, Einar Jensen, Håkon Dåsnes, Anne
Guro Nøkleby, Georg Langerak, Marit Bunæs

Forfall til møtet

SAKSLISTE OG AGENDA FOR MØTE I GEOVEKST-FORUM

Sundvollen **22. – 23.november 2017**

Overnatting og møterom er bestilt på Sundvollen hotell i Hole fra 22. – 23.november for alle som skal delta.

Tidsplan for møtet:

22.november

10:00 - 11:30 Geovekst-forum

12:00 – 13:00 Lunsj

13:00 – 18:00 Geovekst-forum

Middag på hotellet kl.20:00

23.november

08:30 – 12:00 Geovekst-forum

12:00 – 13:00 Lunsj

13:00 – 15:00 Geovekst-forum

Saker til behandling fremgår av sakslisten. Saksdokumenter finnes i prosjektrummet.

Vel møtt!

Vennlig hilsen

Marit Bunæs

Telefon: 3211 8535 / 901 67 800

Saksliste for møtet 22.-23.november

Sak nr.	Tema / Dokumenter	Sakstype	Ansvar
43/17	Godkjenning av referat fra Geovekst-forum, september 2017	Godkjenning	KV/Alle
44/17	Sentral lagring av FKB (Strategi for Primærdata i Norge - se saker 2016 og 2/17, 16/17, 27/17) <ul style="list-style-type: none"> Status/rapport fra prosjektet Loggføring av timeforbruk til oppdatering av SFKB hos kommunene. 	Informasjon/ Diskusjon	KV/Alle
45/17	Nasjonal detaljert høydemodell <ul style="list-style-type: none"> Status fra prosjektet Status fra Høydedata.no Status fra Pilot NDH Status fra GlaSS 	Informasjon	Håkon D
46/17	Revisjon av Veiledningsmateriellet (tidl. sak 9/17, 20/17 og 37/17) <ul style="list-style-type: none"> Informasjon fra arbeidsgruppa Gjennomgang av Rettigheter (vedtak) Gjennomgang av Kostnadsdelingsnormen (vedtak) Gjennomgang av resterende kapitler, hva gjøres videre Vedtak om tilskudd til kjøp av programvare (digitalt oppslagsverk) 	Informasjon/ Diskusjon/ Vedtak	Marit/Einar
47/17	Ortofoto - Skråbilder – Geovekst (utsettes??) (tidl. sak 5/17, 23/17, 35/17) <ul style="list-style-type: none"> Informasjon fra gruppa som er nedsatt Skal skråfoto være en del av Geovekst? Ortofoto fra skråbilder Omløpsprogrammet 	Informasjon/ Diskusjon	KV/Alle
48/17	Hva skal FKB-data være i fremtiden? (tidl. sak 11/17, 24/17 og 36/17) <ul style="list-style-type: none"> Notat fra Kartverket 	Informasjon/ Diskusjon	KV/ Alle
49/17	FKB-testprosjekt og nye registreringsinstrukser (tidl. sak 10/17,19/17 og 32/17) <ul style="list-style-type: none"> Gjennomgang av registreringsinstrukser (vedtak) Videre arbeid med FKB-standarden 	Informasjon/ Vedtak	Håkon D
50/17	Oppfølging av Sak 40/17 Globale referanserammer i Norge (tidl. sak 58/16) <ul style="list-style-type: none"> Grunnlag CPOS/Landsnett 	Orientering/ Diskusjon	KV
51/17	Detaljert dybdekartlegging elv, innsjø og grunne kystområder sjø, innhenting, lagring og tilgang data (tidl. sak 66/16, 41/17) <ul style="list-style-type: none"> Status, erfaringer og utfordringer 	Orientering	NVE
52/17	Frivillige organisasjoner ønsker samme avtale som O-lagene for FKB-data <ul style="list-style-type: none"> Frivillige organisasjoner som får offentlig støtte til merking og skilting av turruter gjennom 	Diskusjon/ Vedtak	KV

	<ul style="list-style-type: none"> Turskiltprosjektet forplikter seg til å melde kartdata til Kartverket. 		
53/17	Telenor og Geovekst-forum <ul style="list-style-type: none"> Informasjon 	Informasjon/ Diskusjon	Alle/Telenor
54/17	Geovekst Ledning Arbeidsgruppe (GLA) <ul style="list-style-type: none"> Søknad om støtte til pilotprosjekt for deteksjon, klassifisering og vektorisering av ledningsobjekter fra laserdata produsert gjennom Geovekst. 		
55/17	Hvilken målsetning har Geovekst med FKB-ledningVA? Sak fra PTU i Buskerud <ul style="list-style-type: none"> FKB-ledningVA er kun den delen av ledningsnettet som befinner seg over bakken. Hovedformålet er å kunne kjenne seg igjen over bakken. Kvaliteten på dagens datasett er ikke tilfredsstillende. PTU foreslår å fjerne datasettet fra DOK. (se saksdokument) 	Diskusjon	KV/Alle
56/17	Økning av bidraget fra Geovekst-partene til Omløpsprogrammet (tidl. sak 68/16) <ul style="list-style-type: none"> Forslag til vedtak om økning av bidraget 	Vedtak	KV/Alle
57/17	Nasjonal Geodatastrategi <ul style="list-style-type: none"> Informasjon 	Informasjon	KV
58/17	Orienteringer fra Kartverket <ul style="list-style-type: none"> Anskaffelser og datainnsamling Omløpsfotografering Framdrift og økonomi NN2000 Salg av Geovekst-data Status LACF-konto 	Orientering	KV
xx/17	Eventuelt	Orientering	Alle